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  רת סו מ   
הנטיעות  
   נמשכת 



 

הימים הם ימי חורף, זה ברור.  שלום לכולכם.  
דווקא ביומיים האחרונים היתה הפוגה נעימה  

כחולים הוהשמש יצאה לטייל בשמיים 
היו רבים שניצלו את מזג האויר   צלולים. הו

הנהדר ויצאו לטיולים בסביבה הקרובה  
הגשם שוב חזר  -יום שישי  –והרחוקה. היום 

ובימים הקרובים שוב יהיה חורף קר ורטוב.  
החילזון ממשיך לזרום והשבוע בישר גלעד 

שהאיגום   מודדי הגשםלאנשי השדה ודוכס 
התמלא עד סופו ויש כבר מים לעונת הקיץ 

 . בהחלט בשורות טובות.  הבאה

כמה משפחות הצליחו להתארגן לעומת זאת, 
בזמן ולהזמין לעצמן חדרי אירוח בצפון 

פשר להן לצאת לכמה ימי איה ז המושלג. 
מדווחים על כמויות גדולות של שלג   הםשלג. 

צילמה שוגם הנאה בהתאם. תמונה לדוגמא 
 רוית שני 

 

 

  בתחום הבריאות אנחנו כנראה לא מצליחים
מה שהביא   ,תלהתגבר על ההדבקה המסיבי

למספרים גבוהים מאד של נדבקים ובעלי 
תוצאות חיוביות בבדיקות הקורונה. נדמה לי  

אשר כבר מוגדרת היום -שכל המוא"ז מטה
שובי יכ"מועצה אדומה" וכפר מסריק בין י

עד כדי כך  .המועצה הוגדר גם הוא "אדום"
אדום שעובדי דוקרט השכירים שבאים לאכול  

קיבלו הוראה חד  ,צהרים בחדר האוכל שלנו
משמעית וקשוחה שלא לשבת בשום פנים 

  יחד עם חברי קיבוץ כי "כולם בקיבוץ חולים"
 כנראה שהמצב קשה ואנחנו לא ידענו... 

לפני זמן קצר הוסרו שני פחי האשפה  
ראשית לחדר  מקיר הכניסה ה  )העשויים עץ(

האוכל. יש לזה הצדקה כנראה ואפילו היתה  
דרישה כזאת מאנשי השימור שביקשו להחזיר  

את מראה הכניסה ליושנה אבל... היה כדאי 
להודיע על כך מראש ולהכין את הציבור.  
וכשלא עושים זאת מוצאים הרבה אשפה  
שפעם נזרקה לפחים והיום חלקה נזרקת  

זה אומרים:  לגינה שמשני צידי המדרגות. על
 יצא שכרה בהפסדה... 

המפגש המוכר של "ששיתרבות" חוזר  
לפעילות. השבוע נכיר שלושה חברים טריים 
שלא מספיק הכרנו. ואם מזג האוויר יאפשר  

 –בחוץ  –הוא יתקיים ברחבת המועדון  –
   לכל מי שחושש מהדבקה בקורונה. 

 שבת שלום ו... שנשמע גם מכם.   אברהם 

 

 

 3.2.1995 ברצי בורשטיין 
 3.2.1997 אדיב   רבקה 

 6.2.2010 חנה ידון 
 8.2.2003 אליזבט אלטמן 

 10.2.2018 משה ארליך 
 11.2.1975 מעייני   יעקב 

 13.2.2006 דינה לוי 
 14.2.1983 פרנקל   צמרת 

 14.2.2001 גרשוני   יחזקאל 
 15.2.1966 ארזי   יונה 

 17.2.1974 זינגר   מיכאל 
 17.2.1985 אברמוב   אולג 
 18.2.1997 קדמי   זוהר 

 20.2.2000 שפיר   יהודית 
 21.2.2016 יענקל'ה וילנסקי  

 23.2.1999 ( בנקו צבי)   בנקה 
 23.2.2003 חמדה ינאי 

 26.2.2007 דבורי פרנקל 
 27.2.1975 שואף - בן   טל 

 29.2.1996 דוקטורס   סמי 
 27.2.2006 מרים זיידמן 

 28.2.1967 כפרי   רעיה 
 28.2.2003 מאירקה רוסמן 

 



 
  חברתית  ה הנהלה  ה   ישיבת 

 30.1.2022מיום  
: עמי זינגר, רחלי שדה, הראל כהן, נוכחים

הגר דוכס, אבי בלן, לימור בוכריס, ליאת  
 בירק, נופר מעין, ירון רייז

 עפר מסד, איציק עוזר  חסרים:
 

 מכרז לניהול אגף תרבות   –   1נושא  
 שנים 4ליאור סיימה קדנציה של  •

תפקיד זה מובא  ע"פ החלטות הקיבוץ  •
 שנים 4לקלפי בכל  

 לעוד קדנציה  מעוניינת להמשיךליאור  •

 
יצא בימים הקרובים,  לתפקיד י : מכרז  וחלט ה 

 למשך שבועיים 
 

 ניהול בריכת השחיה   –   2נושא  
 מכרז לניהול הבריכה הסתיים •

 צוות האיתור בחר באבי בלן •

 

בהצלחה  מאשרים את בחירת הצוות.  :  וחלט ה 
 . עונה מוצלחת ורגועה לאבי ומקווים לעוד  

 
 הנהלות בקהילה   –   3נושא  
אחת לשנתיים יש לאשר הנהלות   •

 .קיבוץהסטטוטוריות בשיחת 

לאישור השיחה  שיועלו ההנהלות  •
הקרובה: הנהלה חברתית )ועד 

ההנהלה(, ועדת ביקורת והמבקר, 
ועדת צרכים מיוחדים, ועדת קבלה 

 והנהלת עמותת נעמן 

 

 לאישור שיחה   ות עובר ההנהלות  החלטה:  

 

 
 

 
 

                              –סקר שביעות רצון    –   4נושא  
 קהילה ב שרות  ה   ענפי                . 

 
מענפי השירות של סקר שביעות הרצון 

הסתיים והתוצאות הוכנסו למצגת  הקהילה 
 עם הנתונים.  סכמתמ

הראל והגר עם יישבו במהלך החודש הקרוב 
לראות את הנתונים  כל מנהל/ת ענף ואגף 

ולהחליט אלו שינויים קטנים כגדולים יש 
 מה לשמר ולחזק באגף/ענף.  ,לעשות
 חברים 160על הסקר ענו  •

הסקר כלל מדד של שביעות רצון  •
 ואפשרות לתגובה מילולית

בתום השיחות עם כל מנהלי הענפים   •
והאגפים בקהילה, יוצגו התוצאות  

 לחברים. 

 
 החלטה:  

מבט כללי של  הסקר חשוב ונותן   •
 שביעות רצון 

תיעשה חשיבה כדי  כל ענף  שב   חשוב  •
בשנה    החליט מה מקדמים ומשפריםל 

 הקרובה 

  בסקר כזה או דומה לו, ניתן להשתמש   •
 בכל שנה כמשוב שנתי 

לענף/אגף עם  הערכה  יש לתת בונוס   •
 . המשוב הכי גבוה 

 המזכירים 
 
 
 
 

 

 לחנה ליסאי 

 הגדול   ך בצער  משתתפים 

 ך אחי של    75על מותו בגיל 

 יעקב קליין ז"ל 

 לכל המשפחה   תנחומים 

 

 
 



 

 

 הארכת כהונת שאול גור כיו"ר כלכלי 

ההנהלה הכלכלית מבקשת את אישור הקיבוץ  
שאול גור בתפקיד  להשלמת הקדנציה של  

 היו"ר הכלכלי. 

שנים  6שאול ממלא את התפקיד כבר 
שנים( כשבשנתיים האחרונות  4)קדנציה היא 

התקבלה כל שנה החלטה להארכה. כעת  
ממליצה ההנהלה ששאול יסיים את הקדנציה  

 השנייה )עוד שנתיים(.

חשוב לציין שלאחר תקופה קשה, של כמה אי  
)סילורה,   הצלחות כלכליות בתחומים שונים

חנו לשפר את הפעילות בכל המדגה ועוד( הצל 
הפעילות הכלכלית נמצאת  ו התחומים

 בתהליך פיתוח, התרחבות ושיפור בתוצאות. 

בזמן זה גם נעשו חילופים בתפקידי ניהול  
עוד לם ויש כוונה לצרף חברים צעירים שוני

 תפקידים. 

את ההחלטה   גם בתקופה האחרונה ביצענו
מנם בתחום הקהילה, אבל  על שיוך הדירות, א

 עם השלכות כלכליות מאד משמעותיות. 

ההנהלה הכלכלית יש חשיבות שבשלב לדעת 
תמשך וכך זה לא יעשה שינוי בתפקיד היו"ר, 

הרציפות שעשויה להבטיח את התהליך בו 
 אנו נמצאים כעת. 

בניהול קיבוצים, ובשנים גם לשאול ניסיון רב 
  אחרונות בעיקר בקיבוצים חזקים, עם

 פעילות כלכלית נרחבת )יזרעאל(. 

הבקשה של ההנהלה  אישור  ל החלטהה
בהצבעה   - האסיפה  בסמכותא יההכלכלית 

ואנו ממליצים מאד לאשר את  בקלפי חשאית
    החלטת ההנהלה. 

   גיורא מסד    

 

 

 חברות וחברים, 
 

מפקד החברים לקראת הבחירות לוועידת המפלגה 
נפתח, ואני מזמין אתכם/ן להתפקד למפלגה לשנת 

. לתשומת לבכם, כל החברים נדרשים לחדש 2022
 . 2022חברות לשנת 

 

 

 
הן חברים חדשים והן חברים ותיקים יוכלו  

כדי להיות זכאים  1.5.22להתפקד עד )כולל( יום 
לבחור ולהיבחר בבחירות לועידת המפלגה, 

, זאת בכפוף לאישור ועידת 30.6.22שיתקיימו ביום 
מרצ בכינוסה הקרוב הוראת שעה לקיצור תקופת 

 האשכרה לבחירות לועידה. 
 

תאושר על ידי  ככל שתקופת האכשרה כאמור לא
הוועידה, תחול תקופת האכשרה הרגילה הקבועה 

 בתקנון. 
 

 בברכה,                                   
 תומר רזניק, מזכ"ל מרצ                                
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 קיבוץ  ה פרוטוקול שיחת  

 31/1/22מיום  
 

 סדר היום: 
כנית העבודה של המגזר  אישור ת  .1

 2022העסקי לשנת  
 אישור הנהלות הקהילה והעסקים  .2
שיחה להמשך כהונתו של  ה   המלצת  .3

 שאול גור כיו"ר כלכלי )עובר לקלפי( 
 

 ירון רייז  –יו"ר השיחה 
 הגר דוכס  –מזכירת השיחה 

 השיחה מתקיימת בזום 
 25 -זום במועדון + ב : משתתפיםה מספר 

 
אישור תוכנית העבודה של המגזר העסקי  [ 1

   –   2022לשנת  

כנית יו"ר כלכלי, הציג את ת –אול גור ש
 של כל תחום ותחום במגזר העסקי.  2022

עיקרי הדברים כפי שהוצגו במצגת שנשלחה  
 : לקראת השיחה   לחברים 

 
: יצירת מקסימום  ייעוד המגזר העסקי

רווחים, תוך שימוש מושכל בגורמי הייצור 
העומדים לרשותנו ופיתוח מקורות הכנסה  

 ותעסוקה נוספים. 

 
 : 2022ייעדי המגזר העסקי לשנת 

המשך קידום התוכנית האסטרטגית  •
 בקבוצת דוקרט 

 הקמת מערכות אגירה לחשמל  •

פיתוח שטח התעשייה הדרומי   •
 2014בתעשיות 

בדיקת הקמת שותפויות חדשות  •
 בעסקים 

 בחינת הכנסת שותף לסילורה פיתוח  •

השלמת התוכנית לפיתוח הרפת   •
 ומכון החליבה 

 

 

 פיתוח מנהלים ודירקטורים •

ביס והתחלת  אנ הקמת שותפות הק •
 שלב ב'

המשך השקעות ועמידה ברפורמת  •
 המדגה 

המשך טיפול בהפקעת קרקעות   •
 4, כביש 6במעבר של כביש 

•   

כניות  *המצגת המפורטת של העסקים עם ת 
מקומי ב"שיחות קיבוץ  אתר  נמצאת ב   –   2022

 וקלפי". ניתן ורצוי להיכנס לקרוא במפורט 
 

 הערות שעלו בדיון:
ח  בשט "תדהר"*כדאי לבחון את העסקה עם 

סקה עלכן, המושב.  יש ביקוש לשטח שלנו ו
 אינה מספקת.  50% רק  בה אנחנוש

החלופות בוחנים את כרגע : תשובה שניתנה
השטח במסגרת דירקטוריון תעשיות לפיתוח 

2014 
 

* הקמנו מערכת סולארית גדולה. יש למנות  
ם ולאנרגיה הסולארית. מישהו  "מנהל לחכ

רב  שיתעסק רק בזה, בכדי להפיק את המ
 מהפעילות הזו. 
המערכת הסולארית הצפה   – תשובה שניתנה

נופר אנרגיה". הם היא בשותפות עם "
מבדיקה יקט עם הקיבוץ. מנהלים את הפרו

לא ניתן לחבר את האנרגיה  שעשינו, קודמת 
חכ"ם הוא   .חלוקההסולארית עם חברת ה

 המחלק ולא יצרן חשמל. 
החלט חשוב למנות מנהל לריכוז  עם זאת ב

 יקט הסולארי והאגירה המתפתח בעסקים. פרו
 

* תחנת הדלק שלנו חייבת לעבור מקום  
היתרים. היא מהווה  השלמת הולהתקדם ב

 בהתקדמות הפיתוחבעיה 
יתקיים על כך דיון לקידום   – תשובה שניתנה

 הנושא 
 

 ? לא רואים התקדמות למה  –* קנאביס 
השוק עדיין ברגולציה.  – תשובה שניתנה

ים ונמצאים אנחנו מתקדמים בצעדים קטנ
 היחידה לקנאביס רפואישל בתהליך לאישור 

(. אושר ההסכם עם השותפים )היק"ר
עם שהזרימו כסף להשקעה בשלב א' והחוזה 

בשלבי ניסוח סופיים.  מחכים השותפים 
להיתר מהיק"ר בכדי לקדם בסוף מרץ תחילת  

 .למחקר ופיתוח )מו"פ(גידול 
 
 
 
 



 
 החלטה: 

פור בתוצאות  השיחה מברכת על השי 
כנית העבודה  העסקיות ומאשרת את ת 

העסקי לשיפור נוסף  המאתגרת של המגזר  
 ברווחי הקיבוץ. 

מאשרת תמיכת המגזר העסקי במודל  השיחה 
השינוי כחלק ממדרג השימושים לפני חלוקת  

מיליון ₪ מתאגיד  1.65רווחים בהיקף של 
 ההחזקות. 

מאשררת את תמיכת תאגיד השיחה 
מגרשים השיוך להלוואות הההחזקות במימון 

 לקליטה ולמגרשים שאינם לשיוך.
 
 ר הנהלות הקהילה והעסקים אישו [  2

קיבוץ את  האחת לשנתיים יש לאשר בשיחת 
הנהלות הקהילה והעסקים כחלק מפרוטוקול  

 ם האגודות השיתופיות. שהנדרש ע"י ר
  4-החברים והדירקטורים נבחרים אחת ל

י וחלק במינוי של ההנהלות  חלק בקלפ -שנים 
חברתית לפי החלטות ו/או ה כלכליתה

 ארגוני. מבנה ההתאם ל הקיבוץ ב 
רשימת חברי ההנהלות, נציגי הציבור 

 בשיחה.  והדירקטוריונים הפעילים הוצגה
 

, השיחה מנחה  הרכב ההנהלות אושר החלטה:  
את נציגי התאגידים להשלים את  

הפרוטוקולים הנדרשים לדיווח על הרכבי  
האגש"חים לרשם האגודות  של  ההנהלות  

 השיתופיות. 
 
המשך כהונתו של שאול גור כיו"ר כלכלי  [  3

 של הקיבוץ 
כלכלית ממליצה להמשיך את ה הנהלה ה

ר כלכלי עד גמר "כהונתו של שאול גור כיו 
עוד שנתיים(. שאול גור  הקדנציה השניה )

ונה ותחלופת  ועקב הקוראחת יה סיים קדנצ
יה ע"י ההנהלה  מנהלים הוארכה הקדנצ

 . 2021כלכלית עד סוף  ה
ישנה שביעות רצון גבוהה מתרומתו של  
שאול בשנים האחרונות למיצוב המגזר  

טיפול  ל פיתוח פעילויות ושותפויות, להעסקי, 
ים,  ברגישות בסגירת פעילויות, ליווי מנהל

דירקטוריונים השונים ועוד. ניהול ושותפות ב
להאריך את המינוי  ת ההנהלה הכלכליתהמלצ

 עד גמר הקדנציה השניה כלומר לעוד שנתיים.
 

  אישור החלטה: השיחה ממליצה ומעבירה ל 
 בקלפי 

 
 המזכירים.      

 
 
 

 
 

 שאול גור להמשך תפקיד היו"ר 
 

קלפי לבחירת יו"ר כלכלי ההצבעה ב לקראת 
 - למגזר העסקי

כלכלית  ה הנהלה הברצוני להצטרף להמלצת 
ושיחת הקיבוץ להמשך כהונתו של שאול גור 

 בקדנציה השנייה.  
 

אופן בתפקידי הנוכחי אני עובד עם שאול ב
תו  גיד העסקים וההחזקות, יושב אצמוד בתא

בדירקטוריונים הרבים בקיבוץ ובתעשייה 
ומעריך את תרומתו הרבה למערכת הקיבוצית 

 והכללית של כפר מסריק.
 

כיו"ר כלכלי מביא שאול את קשריו וקישוריו,  
ניסיונו והראיה הרחבה וההשוואתית למספר  

סייע רבות במו"מ עם  הוא רב של קיבוצים. 
המערכת הבנקאית להסדרת המימון וסגירת  

מביא הזדמנויות הוא העסקה בתהליך השיוך, 
לחיבור ושותפויות בתחום האנרגיה 

  תוך יכולתוהחקלאות והתעשייה הסולארית,  
בין הקיבוצים אותם הוא מלווה   להשוות

 כיו"ר. 
 

כנית עבודה רב  תעסקנו רבות בבנייתה של 
שנתית עם מטרות ויעדים, תהליך שבקיבוץ  
כמו כפר מסריק לוקח זמן, אך הכיוון בשנים 

                  האחרונות נראה במגמת שיפור. 
לאות  למרות המשברים בתעשייה, בחק

ובעסקים, השפעת הקורונה ואיומים  
חיצוניים לרפורמות ממשלתיות, המגזר  
העסקי מתרומם ומציב יעדים מאתגרים 

למנהלים ולעובדים שנה אחרי שנה, מפתח  
 פעילויות נוספות ומחזק את הקיימות. 

 
הנהלה כלכלית בחרה להאריך במשבר  

הקורונה את כהונתו של שאול לתקופה  
קדנציה השנייה נדרש  נוספת, אך להשלמת ה

אישור הקלפי וחשובה תמיכת חברי הקיבוץ 
בשאול כיו"ר לצורך ביסוס הפעילות והפעלת  

השותפויות החדשות, לתמיכה בהחלפת  
ולהשלמת המשימות במערכת המנהלים 

 הגלומות בתוכנית השנתית ובקדנציה זו. 
 

 ירון רייז                          



 
 

 2022פברואר    –   עדכון 
לאחרונה התבשרנו שבלחץ המועצות 

והעיריות בצפון הוחלט לקדם את  האזוריות 
 שנים. 4, תוך 6ביצוע כביש 

היות והכביש מתוכנן לחצות את השטחים  
אנחנו בקשר שוטף עם   ,שלנו בקטע גדול

הביצוע, בנושאים    נהלתימתכנני הכביש ומ
 שונים שקשורים בקידומו וביצועו. 

עם  שלנו לאחרונה התקיים סיור משותף 
נהלת הכביש, יממלאי תפקידים שונים של מ

 בשטחים שלנו. 

ורמים שמהווים תנאי לקידום הכביש אחד הג 
מתוכנן לעבור על מאגרי המים שלנו אשר 

הקמת מאגר חלופי   הוא)בבריכות הדגים( 
בו ממוקם המאגר.  הנוכחי ופינוי השטח 

בנה בשטח בריכות  יהמאגר החדש שלנו י
צפון, הוא נכלל בתחום הכביש, וימומן 

. אחרי הרבה  6במסגרת השקעה בכביש 
הגורם המתכנן ואמורים  על דיונים הוסכם 

 לב התכנון. בקרוב לקדם את ש

עשויים להפקיע לנו בנוסף   6לצורך כביש 
ד' בשטחי הגד"ש.  250-לשטח המאגר, עוד כ

אנחנו אמורים לקבל פיצויים על ההפקעה  
הזו, אבל תהיה פגיעה משמעותית בתפעול 

 שטח הגד"ש. 

אני מבקש להזכיר נושא שכבר הוצג בשיחה, 
נתנו את אישורנו להסכם עם חברת  עליו ו

שותף בקשה להקמת תחנת  דלק שהגישה במ
 דלק ליד הכביש בשטח שלנו. 

היות ויש מגבלות שונות להגדרת מיקום  
תחנה כזו, מדובר כעת על הצומת של כבישים 

, שאנחנו ביקשנו שיקרא "צומת כפר  6/22
 ?( ליתר  תהליכים פורמלייםמסריק" )יעבור 

 

מפת התחנה תבנה בתוך הצומת )ראו  -דיוק 
 (. האזור למטה

לכך אישור, אבל הסיכוי שלנו   עדיין אין
 גדול.  –לזכות ב"קול קורא" בנושא זה 

ביצוע מדובר על כבישים, אזכיר שואם כבר 
בקרוב.  תחיל, י4נית המטרונית בכביש תכ

השינויים הנדרשים כוללים שינוי  -מבחינתנו 
בכניסה של הקיבוץ, שעשויה לשפר את 

 התנועה בקטע זה. 

,  4ר בכביש אמור גם להיות שינוי גדול יות
לצורך שדרוג הכביש, אבל בעניין זה אין 

בינתיים התקדמות, למרות שבשעתו הובהר  
אינו תחליף לשיפור התנועה   6שקידום כביש 

 .4בכביש 

      
 גיורא מסד     

 

 המתוכנן  6מפת האזור עם תוואי כביש 



 
 רכז/ת אגף תרבות והמועדון 

 דרישות התפקיד וכישורי המועמד/ת: 
 לניהול אגף תרבות 

 
גיבוש מדיניות, הכנת תקציב שנתי וביצוע  -

 התכנית במסגרת התקציב.
יזום והפקה ו/או רכישה של פעילויות  -

 תרבות ופרסומן. 
גיוס והפעלת חברים להפקת אירועי תרבות,   -

 חגים וחוגים. 
 חוגים וקבוצות ענייןפיתוח  -
אחריות ומעורבות בתקצוב ובפעילות   -

 המועדון, הספרייה והארכיון
      אחריות על חדר המוסיקה, ריתמיקה,  -

 מבחינת תחזוקה ושימוש   -יד מסריק 
 קשר רציף ומשמעותי עם מתנ"ס מטה אשר  -
השתתפות בישיבות, וועדות וצוותים  -

 הנדרשים מתוקף תפקיד זה 
  

 למועדון
 ניהול ובקרת תקציב המועדון  -
יזום ותיאום פעילויות תרבות ופעילות   -

 קהילתית, לרבות פרסום ותיאומי לו"ז. 
תחזוקת וניקיון מבנה המועדון, הזמנת   -

כיבוד, תחזוקת עזרים וציוד. נדרשת נכונות  
 לעבודה פיזית.

  
 כללי:

נדרש/ת חבר/ת קיבוץ בעל/ת מעורבות  -
ותרבותית, ורצון לקדם עשייה חברתית 

 תרבותית בקהילה. 
יתרון לבעלי השכלה וניסיון בתחומי הפקת  -

 אירועים וניהול תרבות. 
 100%היקף המשרה  -

 
הרואים עצמם מתאימים מוזמנים להגיש  

 14.02.2022מועמדות להראל עד  
  

 הראל כהן 
 מנהל משאבי אנוש 

 0528-346410: נייד
 
 

 

 של רון כהן   – הירהורון  
 פלמינגו ורוד מתבודד לו בשלולית

 .שהיתה עד לאחרונה שדה חיטה נובט

 

 רצתי מתבוסס בבוץ לצלם מרחוק

לפני החושך ולפני שיעבור לשלולית 
 .סקסית יותר

 

 :הפלמינגו הוא בבואה שלנו

 כל טיפת גשם הופכת שלולית

 כל פלמינגו מזדמן נהיה סלב

 .השמחים בחלקםשמחת עניים 

 

   "ל?והפלמינגו הנ

 המשיך לזלול נבטי חיטה שעקר ברגלו

 העיף בי חצי מבט. 

 ...ועף לשלולית טעימה יותר

 
 



 

                       ראיון פינג פונג עם 
 אתר סלה מקדשי 

 ��היי 

  , במקור מחצור הגלילית,28אתר, בת  אני
נשואה למעין מקדשי ואימא לאימרי המתוק 

 שנה וארבעה חודשים.בן 

למדתי תואר ראשון בכלכלה ולוגיסטיקה 
וכיום אני עובדת   באוניברסיטת בר אילן,

 הפצה. בטמבור כמתאמת מחסן 

 ?למה בחרת לגור בכפר מסריק  .1

 :בחרתי לגור כאן משתי סיבות

הראשונה היא המשפחה החמה והמקסימה  
הם מזכירים לי מאוד את המשפחה  .של מעין

 , שלי ונוצר בינינו קליק מהרגע הראשון

 והשנייה השקט והיופי של הקיבוץ שלנו. 

  החוויה הראשונה הזכורה לך   י מה  .2

 ?מהקיבוץ 

מול מכון  03הקיבוצי בחלקה   "על האש"
הייתה שם אחלה אווירה ואנשים   –השאיבה 

מצחיקים וכיפים וכמובן האוכל הטעים של  
 תום גינת. 

 ?עשות בזמנך הפנויל והבת  א ת  ה א מ  .3

טוב מי שמכיר אותי יודע שאני מכורה  
למטבח, אוהבת כל מה שקשור לאוכל, בישול 

אני ו –איפה שיש קולינריה אני שם!  ואפייה,
 מגדלת את הדור הבא. ם ג

אני אוהבת לצאת לטייל בטבע, לשרוץ בים 
 . ולשבת בערבי בנות עם החברות

 

 

 

את אוהבת  , איזה מקום חוץ מהבית  .4

 ?בקיבוץ ולמה

השדות הירוקים שלנו, הנסיעה על הדרך 
עם האוויר הנעים והשדות למטע השחורה 

 הירוקים עושים לי טוב על הלב. 

שאנחנו לא יודעים  ספרי לנו משהו   .5

 ?עלייך

אני ממש בן אדם של קיץ ופחות מתחברת  
, האפור בחוץ והגשם עושה לי עצוב, חורףל

 מדכא ומסורבל. 

 

למי את מגלגלת את ראיון  , לסיום סיומת  .6
 הפינג פונג הלאה? 

           אני מעבירה את ראיון הפינג פונג 
 לניצן יעקובי. 

 : אסנת אבנון ראיינה                        

 

 



 

 תמונה מרגשת 
למערכת את  הגר דוכס   שלחה לאחרונה

 התמונה הזאת ולצידה הקטע המצורף. 

 

הוא  תמונה שקיבלתי למייל מבחור מעכו.  "...
בילדותו ומצא  "שומר הצעיר"ה  ףה בסנייה

אני  ,ז"ל מימין כפרירעיה  את התמונה הזו: 
)לאלו  שכחתי את שמו . מתחת למדריך..

התמונה  ז"ל(    ערב-בן מישקה  זהו   –שהכירו 
 . מול הסניף בדיוקבעכו צולמה 

 " שהתמונה תגיע למקום המיועד לה   מקווה

 עכו     דודי אברהם 

אולי שווה לכתוב על כך  : "הגר הוסיפה הערה
אד נחמד האיש. היה לו מהיה  -בהד הנעשה 

 ..." אצעם התמונה שממשהו  שנעשהחשוב 

אז עשינו. באותן שנים, חניכי מוסד "נעמן" 
יו מדריכים בקן השומר הצעיר בעכו. כל  ה

הפעילות של הקן היתה בנויה על החבר'ה  
וכנראה שהשאירה אצל החניכים   –מהמוסד 

 זיכרונות טובים וחמים לכל ימי חייהם. 

 

 

שוב הופיעה קשת גדולה ומרשימה בשמיים 
סימן לימים טובים שעוד צפויים. מי  –שלנו 

שקורא בעיון בסיכומים של העסקים ושל  
יכול להתרשם   –הקהילה בשנה שחלפה 

 שאכן יש שיפור משמעותי ומעודד במדדים.  

 

 

 

 

 ברכות מכל הלב 

 ליוכי וראובן פליישמן  
 להולדת הנכדה החדשה  

 ליאן  
 שחר ואיתן הבכורה של  הבת

 המון שמחה ואיחולים  

 לכל המשפחה                   

 

 



   

 מבצע עם טעמים נהדרים 
ביום רביעי האחרון התאספה קבוצה קטנה 
של יזמים מקומיים למפגש ויום השתלמות. 

מרכזת העסקים הקטנים ארגנה   – עפר אילת
ותכננה את היום המוצלח הזה.  יצאנו 

בצהריים לכיוון קיבוץ גשר הזיו שבו 
ובקרבתו קיימנו את המפגש. הציר המרכזי  

של היום הזה היה הרצון לתת לכל  
המשתתפים טעימה ראשונה וחשובה עם  

אפשרויות הצילום בסמרטפון )הטלפון החכם(  
בווידאו כמקדם  במטרה להשתמש בצילומים ו

ה את דריכעיקרי לעסק הפרטי שלהם. מי שה
יזמת בעצמה   – טל לביאהיום הזה היתה  

בתחום התיירות והפרסום במדייה והיא  
 עשתה עלינו עבודה נהדרת. 

 

 שיעור בטבע )טל מימין( איך מצלמים נכון.  

התחלנו בשיחת פתיחה במסעדה ליד הקיבוץ 
וקם  שהומשם המשכנו לאתר בשם "יד ליד" 

לזכר הנופלים בפעולת ליל הגשרים בפיצוץ 
גשר על נחל כזיו. הסתבר שלמרות שכולנו  

לא כולם הכירו את המקום ולא   –מהאזור 
כולם ידעו מה חשיבותו. בכל מקום כזה 

  –למדנו לצלם את הדברים החשובים ובעיקר 
 איך לצלם אותם.  

משם נכנסנו לגשר הזיו והתברר לנו שבקיבוץ  
דברים שלא הכרנו קודם.  הזה יש הרבה 

מבנה ישן מימי הצבא הבריטי שהיה  –למשל 

שופץ ושומר והיום הוא   –לו מחנה במקום 
גלריה לאומנות ומוזיאון קטן לראשית 

הקיבוץ. )אגב: המארחת בגלריה הדגישה  
שבשנים האחרונות כפר מסריק נחשב לקיבוץ  

מוביל ודוגמא לכל יישובי המועצה בנושא 
 מוש חדש ומועיל בהם. (  שימור מבנים ושי

  

 זמנית מתחת לגשר - מצלמים ומצטלמים בו 

מים מקומיים  זבהמשך עברנו למתחם של י
של לול נטוש  ןולא רק, שהתמקמו במבנה יש

והפכו אותו למרכז פעילות יזמית ואומנותית.  
פגשנו צורף, ומעצבת בגדים התארחנו ביקב  

מקומי של תושב נהרייה שהוא גם צייר והוא 
סדנאות ציור ביקב מציג מציוריו וגם עורך 

ת  ויין. אפילו הכרנו יצרן של סכיני שף מפלד
אל חלד שמכין סכינים לפי הזמנה. המארחת 

היתה אומנית בתחום הקעקועים.  האחרונה
הכל בתוך קיבוץ גשר הזיו ואלו רק חלק מעוד 

 המון יזמים ויוצרים.  

 

 ביקב    -המשתתפים בסדנה עם טל לביא  

כל המשתתפים סיכמו את המפגש 
המדריכה   –בהתלהבות ובהמון תודה לטל 

הנמרצת והסוערת ולעפר על הרעיון ובעיקר  
 ם. על הביצוע. חזרנו עייפים ושבעי

 אברהם   –השתתף על תקן עיתונאי        


